
Styrelsemöte Örebro Läns Bridgeförbund  

Protokoll nummer 4, 2023–2024 

Datum och tid: 2024-01-04 kl.17:30-20:00 

Plats: Microsoft Teams 

Närvarande: Berith Jonsson, Micael Svensson, Johan Karlsson, Irene Håberger, Thorbjörn 

Fredriksson, Jan Murman och Karin Erlandsson  

 

§ 1. Mötets öppnande 

Ordförande Berith Jonsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2. Val av justeringspersoner 

Johan Karlsson och Berith Jonsson väljs till justerare under verksamhetsåret 2023–2024 enligt 

tidigare protokoll.  

§ 3. Föregående protokoll 

Protokollet från den 26:e november godkändes. Berith Jonsson har inte varit i kontakt med 

någon på Svenska Bridgeförbundet på grund av väldigt få anmälningar till konferensen. 

Beslut togs att ställa in konferensen den 13:e januari. Styrelseprotokoll ska läggas ut på 

hemsidan, Johan Karlsson är ansvarig. Irene Håberger tog upp tydligheten av att det som står i 

protokoll ska gälla. Det händer att beslut som fattas måste ändras. En sådan ändring ska i så 

fall kommuniceras med alla (åtminstone de flesta) i styrelsen. Det är viktigt att fattade beslut 

följs. Inget utskick har kommit efter riksstämman till våra representanter. Mycket av det som 

togs upp finns att läsa i bridgetidningen. Johan Karlsson har varit i kontakt med Lotta Kulju 

på SISU och har fått behörighet att lägga in ”utbildningar”. För ÖLBF:s del så ska tid från 

styrelsemöten registreras i portalen.  

§ 4. Ekonomi 

Alla lagen har betalat in för deltagande i Nerikeligan. Två lag betalade in två gånger, detta har 

återbetalats. Räntor har kommit in efter nyår. Kostnader som varit hittills är tävlingen på 

årsmötet, oförutsett (gåvor), bankkostnader, bokföringsprogrammet och TL arvode.  

I övrigt fanns inga kommentarer gällande den löpande verksamheten. 

§ 5. Rapporter 

-TK och utbildning 

Ingen silvertävling som ska ingå i rallyt har blivit av. Det finns rallytävlingar som man inte 

kan anmäla sig till, dessa behöver läggas upp på hemsidan. Sex tävlingar finns kvar i 

programmet, så det finns fortfarande möjlighet att silverrallyt kommer att bli av. Eftersom 

DM-Individuellt blev inställt, beslutades det att tävlingen kommer hållas i Hällefors annandag 

påsk (1: a april). ÖLBF kommer bjuda på smörgåstårta och kaffe. Thorbjörn Fredriksson 

ansvarar för sponsring av smörgåstårta.  

§ 6. Tävlingsbestämmelser och arvoden 

Kommentarerna som inkommit gällande tävlingsbestämmelser och arvoden diskuterades. 

Johan Karlsson ska ändra det som mötet beslutade och därefter skicka för godkännande till 

styrelsen.  
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§ 7. Planering inför konferensen 

Konferensen ställdes in på grund av dåligt intresse. Berith Jonsson kontaktar alla ordföranden 

och tar reda på varför klubbarna inte vill delta. Årsmötet ska hållas i slutet på september, 

nästa konferens planerades preliminärt till den 25:e augusti. 

§ 8. Disciplinnämnden 

Karin Erlandsson informerade om en medlem i Svenska Bridgeförbundet som är avstängd en 

månad.  

§ 9. Övriga ärenden 

Vår synlighet efterfrågas av klubbarna. Det diskuterades om vi ska ha styrelsemöten på 

klubbarna i distriktet. Beslutades att vi ska visa upp oss och spela i Hallsberg och Kumla. 

Berith Jonsson och Thorbjörn Fredriksson åker till Kumla den 30:e januari. Johan Karlsson, 

Irene Håberger, Karin Erlandsson och Berith Jonsson åker till Hallsberg den 29:e februari.  

§ 10. Kommande styrelsemöten 

Nästa styrelsemöte hålls den 7:e februari kl. 17:00 i Lindesbergs bridgelokal. Johan Karlsson 

kallar.  

§ 11. Mötets avslutande 

Berith Jonsson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

…………………………..  ………………………….. 

Vid protokollet  Justeras 

Johan Karlsson  Berith Jonsson, Ordförande 


